
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes foreløbigt svar på spørgsmål nr. 163 af 7. december 2020 (alm. del). 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Valentin (V). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Lise Bo Nielsen 
  

11. december 2020 
J.nr. 2019 - 8052 

 

Skatteudvalget 2020-21
SAU Alm.del - foreløbigt svar på spørgsmål 163 

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Er ministeren bekendt med, at der er en række ejendomsdatterselskaber, hvor hverken 

ejendommen eller aktierne i ejendomsdatterselskabet (eksempelvis fondsejede ejendoms-

datterselskaber) aldrig kommer til salg, og hvor regeringens lagerbeskatning for at undgå 

et skattefrit salg af aktierne i ejendomsdatterselskabet derfor ikke giver mening? 

 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at besvare spørgsmålet inden for fristen. Et endeligt svar for-

ventes fremsendt ultimo januar 2021. 
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